
 
 

                                                                                                                                       14 . maj 2021 
 

Jævnfør § 37, stk. 1 i Inatsisartuts forretningsorden stiller jeg følgende spørgsmål: 
 
Spørgsmål til Naalakkersuisut: 
Hvilken planer har Naalakkersuisut omkring kvoter for narhvaler i Østgrønland for 2022-2023? 

(Inatsisartutmedlem Lars Poulsen, Siumut)  
  
Begrundelse: 
 
Der er blevet anbefalet om ingen kvoter for narhvaler til næste år og året efter med henvisning til 
trussel om narhvalernes udrydning. Jeg finder det yderst relevant at fastholde kvoter for narhvaler 
i Østgrønland for at fastholde vores traditioner, hvorfor fangsten bør opretholdes. 
 
Jeg imødeser svar inden 10 arbejdsdage. 
 


